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Abstract (en)
The module has a reflector (R) defining an optical axis (X), and a dioptric element i.e. convex lens (L). A light source (S) e.g. LED, is arranged
between the reflector and the dioptric element. A folder (P) is placed between the light source and the dioptric element. The folder has a transparent
block (B) whose upper edge is partially formed with a reflective coating (Re). The transparent block is disposed perpendicular to the optical axis with
lateral walls parallel to each other, where one of the lateral walls is curved.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un module optique (M) pour dispositif d'éclairage de véhicule automobile comprenant : - un réflecteur (R) définissant
un axe optique (X), - un élément dioptrique (L), - une source lumineuse (S) disposée entre le réflecteur et l'élément dioptrique, - une plieuse (P)
disposée entre la source et l'élément dioptrique et comportant un bloc transparent (B) dont la face supérieure (F top ) est parallèle à l'axe optique
(X) et est munie au moins partiellement d'un revêtement réfléchissant (Re).
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